



INDUSTRY EVENTS

April 12th – 13th
Commtech East
Mississauga ON

April 18th
iTech Conference
Montreal QC

April 19th
iTech Conference
Ottawa ON

April 20th
Security East
Laval QC

May 02nd – 05th
BICSI Conference
Niagara Falls ON

May 11th
Security West
Edmonton AB

May 12th
iTech Conference
Toronto ON

May 18th – 19th
MEET - Moncton NB

May 25th – 26th
CANSEC - Ottawa ON

June 01st – 02nd
Commtech West
Calgary AB

June 01st
Security Central
Ottawa ON

June 09th-11th
Global Petroleum Show
Calgary AB

June 13th
Cable Tech Games
Mississauga ON

June 15th
Security West
Richmond BC



@TSOC



@TRANSGLOBALSYSTEMS



TRANSGLOBAL SYSTEMS OF CANADA

About Us

TSOC was established in 1983 (Mississauga, ON) as a 100% Canadian company manufacturing industry compliant Cables, Connectors and Tools for the Telecom sector. TSOC continues to expand and develop quality products used by professionals to install and maintain Voice, Data, Audio/Visual, Video and Security networks.



New Technology

EZ TEMPLATE

TSOC products are designed to help installers save time and money. The EZ TEMPLATE is a unique and simple tool used to install a low-voltage single gang wall plate accurately and consistently. Click here or visit our website to view the TSOC MINUTE® video tutorial.



TSOC connects with students from Quebec at the 2016 Canasa Trade Show

Our Heritage

TSOC is passionate about connecting with people and celebrating the diversity of local communities across Canada. This season we explore: the **Quebec Region**.

- Home to the oldest brewery in North America: **Molson Coors**
- Home to the oldest grocery store in North America: **J.A. Moisan**
- Home to the oldest golf course in North America: **The Royal Montreal**



IN THE COMMUNITY

TSOC is proud to support a local school in **QUEBEC**

Send us a PHOTO wearing your favourite TSOC Swag and a donation of \$5.00 will be made on your behalf to help sponsor a trip to QUEBEC CITY for students with special needs.

>VOICE

>DATA

>VIDEO

>CUSTOM



Transglobal Systems of Canada Inc.

39-6635 Kitimat Road. Mississauga, ON L5N 6J2
p. 905-813-8762
e. cust_serv@tsoc.com



www.tsoc.com

CONNECTEUR PRINTEMPS



Événements de l'Industrie

Avril 12 – 13
Commtech East
Mississauga AB

Avril 18
iTech Conference
Montreal QC

Avril 19
iTech Conference
Ottawa ON

Avril 20
Security East
Laval QC

Mai 02 – 05
BICSI Conference
Niagara Falls ON

Mai 11
Security West
Edmonton AB

Mai 12
iTech Conference
Toronto ON

Mai 18 – 19
MEET - Moncton NB

Mai 25 – 26
CANSEC - Ottawa ON

Juin 01 – 02
Commtech West
Calgary AB

Juin 01
Security Central
Ottawa ON

Juin 09 – 11
Global Petroleum Show
Calgary AB

Juin 13
Cable Tec Games
Mississauga ON

Juin 15
Security West
Richmond BC



@TSOC



@TRANSGLOBALSYSTEMS



TRANSGLOBAL SYSTEMS OF CANADA

À propos de nous:

TSOC a été fondé en 1983 (Mississauga, On) Compagnie 100% Canadienne manufacturière et conforme aux normes pour les produits reliés aux câbles, connecteurs et outils pour le secteur des Télécom. TSOC continue son expansion en développant des produits de qualité pour les professionnels qui installent et font la maintenance sur les réseaux de Voix, Données, Audio/Visuel, Vidéo et de Sécurité.



TSOC se connecte avec les étudiants du Québec au Salon de 2016 Canasa Trade

Nouvelle Technologie:



EZ TEMPLATE

Les produits TSOC sont fabriqués pour aider les installateurs à sauver du temps et de l'argent. Le EZ TEMPLATE est un OUTIL unique et simple à utiliser pour marquer et installer avec précision une plaque murale simple pour donner une apparence professionnelle et consistante.

Cliquez ici ou visitez notre site WEB pour voir le vidéo sur TSOC minute®

Notre Héritage:



TSOC est passionné à connecter avec les gens et de célébrer la diversité des communautés locales à travers le Canada. Cette saison nous explorons les **régions du QUÉBEC**.

- Demeure de la plus vieille Brasserie en Amérique du Nord: **Molson**
- Demeure de la plus vieille Grocerie en Amérique du Nord: **J.A. Moisan**
- Demeure du plus vieux club de Golf en Amérique du Nord: **Royal Montréal**



DANS LA COMMUNAUTÉ

TSOC est le fier supporteur d'une école au QUÉBEC pour des enfants qui requièrent des soins particuliers.

Envoyez nous une PHOTO portant votre effigi favori de TSOC et un don de \$5.00 sera fait de votre part pour aider à financer un voyage dans la ville de QUÉBEC.

>Voix

>Données

>Vidéo

>Sur Mesure



Transglobal Systems du Canada Inc.

39-6635 Kitimat Road. Mississauga, ON L5N 6J2
p. 905-813-8762
e. cust_serv@tsoc.com